تعمیم رقم ۲۰۲۱/۱۹-کوفید **Circular** number.16/2021**-**COVID



Date: 08 July 2021

التاريخ: ٨ يوليو ٢٠٢١م

To: All Travelers Arriving into the Sultanate and Airlines Operating in the Sultanate

إلى: جميع المسافرين القادمين إلى السلطنة وشركات الطيران العاملة في السلطنة

Based on the decisions made by the Supreme Committee for dealing with (COVID-19) issued on 06th July 2021, the Civil Aviation Authority would like to inform all airlines operating into the Sultanate that has been decided the following:-

بناءً على القرارات الصادرة عن اللجنة العليا المكلفة ببحث آلية التعامل مع التطورات الناتجة عن انتشار فيروس كورونا (كوفيد١٩) بتاريخ ٦ يوليو ٢٠٢١م، تود هيئة الطيران المدني إحاطة كافة شركات الطيران العاملة بالسلطنة بأنه تقرر ما يلى:-

- 1. Omani citizens and residents of the sultanate who have received at least one dose of the approved vaccine in the sultanate (aged 18 and over) can travel on domestic flights to Salalah and Khashb Airports. Travelers from abroad who have received the two doses of the approved vaccine are also allowed to travel to the two mentioned airports on direct international flights as well as the international passengers transferred on domestic flights. The Omani Residents of Dhofar and Musandam Governorates are excluded. GCC citizens may also travel to Salalah and Khasab airports if they have received two doses of the approved vaccine.
- ١. يمكن للمواطنين العمانيين والمقيمين بالسلطنة السفر على الرحلات الداخلية إلى مطاري صلالة وخصب لمن تلقى جرعة واحدة على الأقل من اللقاح المعتمد في السلطنة (ممن هم في عمر ١٨ سنة فما فوق)، ولمن تلقى جرعتي اللقاح المعتمد بالنسبة للقادمين من خارج السلطنة على الرحلات الدولية المباشرة وكذلك المسافرين الدوليين المحولين على رحلات داخلية، ويستثنى من ذلك المحانيين. أما بالنسبة لمواطني دول مجلس التعاون الخليجي فيمكنهم كذلك السفر إلى مطاري صلالة وخصب إذا تلقوا جرعتي اللقاح المعتمد.
- 2. To remove the Arab Republic of Egypt from the list of countries in which entry to the Sultanate is prohibited, and to add arrivals from; the Republic of Singapore, the Republic of Indonesia, the Republic of Iraq, the Islamic Republic of Iran, the Republic of Tunisian, the State of Libya, the Argentine Republic, the Republic of Colombia and Brunei Darussalam and arrivals from any other country if they have passed through any of aforementioned countries during the previous 14 days preceding their request to enter the Sultanate.
- ٢. رفع جمهورية مصر العربية من قائمة الدول التي يحظر على القادمين منها دخول أراضي السلطنة، ويضاف إلى القائمة القادمون من كل من جمهورية سنغافورة، وجمهورية إندونيسيا، وجمهورية العراق، والجمهورية الاسلامية الإيرانية، والجمهورية التونسية، ودولة ليبيا، وجمهورية الأرجنتين، وجمهورية كولومبيا، ووبروناي دار السلام، والقادمون من أي دولة أخرى إن كانوا قد مروا بأي من هذه الدول خلال الـ ١٤ يوماً السلمة المسلمة.

تعمیم رقم ۲۰۲۱/۱۹-کوفید **Circular** number.16/2021-COVID

Civil Aviation Authority



 The exempted categories as stated in previous circulars will continue to be effective, and the CAA hereby urges citizens of Oman not to visit the mentioned countries during this period. ٣. يستمر العمل بالفئات المستثناة وفقاً لما ورد في
التعاميم السابقة، وتحث الهيئة مواطني السلطنة
على عدم زبارة الدول المذكورة خلال هذه الفترة.

Effective from 17:00 (Oman local time) on Friday, 9th
July 2021 until further notice.

يسري هذا القرار ابتداء من الساعة الخامسة مساء بتوقيت السلطنة من يوم الجمعة الموافق ٩ يوليو ٢٠٢١م وحتى إشعار آخر.

Thank you for your cooperation.

شاكسرين لكم تعاونكمم.